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Rudi Garcia pojawił się dziś po południu na tradycyjnej konferencji

przedmeczowej, w której rozmawiano o jutrzejszym meczu, ale nie

brakowało też powrotu do pojedynku z Juventusem. 

 

Jak się czujesz jako człowiek sportu, jako trener po tych wszystkich

dniach?

- Problemem jest to, że minęło zbyt wiele dni bez rywalizacji. Dlatego

rozmawialiśmy długo o tamtym meczu. Dla mnie wszystko to było przeciwieństwem

porażki. Byliśmy mocni zdobywając dwa gole i mogąc zdobyć kolejne dwa. Jestem

dumny z moich graczy, gdyż udowodniliśmy siłę i osobowość. Odnośnie Juve mogę

powiedzieć, że wstydem było przyjęcie na trybunach, na ławce i że było to coś nie

do przyjęcia. Gdy przemawia kapitan, musi być szanowany, gdyż jest wielkim

człowiekiem piłki, który posiada silne wartości, myślę, że miał to poczucie

niesprawiedliwości po meczu, gdyż jego wartości zostały zdradzone. Jest wielkim

piłki i musi być szanowany. Obejrzałem raz jeszcze mecz. Cały świat widział obrazy,

które mówią same za siebie. Nawet najlepsi włoscy sędziowie mogą cierpieć z

powodu presji w takich meczach, gdyż było to spotkanie między dwoma mocnymi

zespołami. W tym meczu widziałem Romę silniejszą od Juve. Ten mecz pozwolił mi

zrozumieć, że zdobędziemy mistrzostwo. Jesteśmy mocniejsi od Juve. Dlatego

musimy wygrać jutrzejszy mecz, gdyż musimy mówić o wynikach. Martwię się o

jutrzejszy mecz, gdyż przychodzi po całym tym zamieszaniu medialnym i przed

prestiżowym spotkaniem w Lidze Mistrzów. Kibice muszą dać z siebie maksimum,

gdyż aby wygrać mistrzostwo musimy wygrać jutro, kolejny mecz i tak dalej.

Dlaczego Ljajic i Destro są zawsze szczególnie obserwowani?

- Dla mnie to nieważne. Są ważni tak samo jak inni. Grali często w okresie gdy

graliśmy siedem meczów, dalej jest moment gdy jesteś w lepszej formie i możesz

dać więcej, jednak Mattia i Adem zdobyli ważne bramki. Dla mnie nie ma żadnej

sprawy. Mattia był na zgrupowaniu reprezentacji, a bycie częścią grupy Conte jest

ważną rzeczą, przyszedł jego moment. To on musi go wykorzystać.

 

Twoi gracze są zdeterminowani?

- Przewodzę im, jestem liderem stada, ale wilkami są oni. Gdy grają muszą być

świadomi swojej siły i pokazywać to na boisku. Zawsze będę z nimi, jeśli któryś

zboczy ze ścieżki, to ja sprowadzę go z powrotem na właściwą drogę. W tym roku

musimy wygrać wszystkie mecze, nie będzie łatwo, ale musimy próbować.
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Paredes?

- Jest gotowy. Mieliśmy szczęście mieć go w zespole przez 15 dni. Leandro jest

inteligentnym graczem, który się poprawia. Słucha wskazówek starszych jak De

Rossi i Keita i może udowodnić swoje znaczenie dla tego zespołu.

 

Dużo kontuzji. Jesteś zmartwiony?

- Nie, wcale nie. Zamknięte koło jest gdy zdarza się wiele kontuzji w tym samym

obszarze. Gdybyśmy mieli zawsze kontuzje tych samych mięśni byłbym zmartwiony,

ale dopóki chodzi o inne, nie jestem zmartwiony.

 

W zeszłym sezonie z Chievo było dziesiąte zwycięstwo z rzędu. W jakim

momencie jesteście w tym sezonie?

- To prawda, w zeszłym sezonie po dziewięciu wygranych chcieliśmy zachować

serię. W tym sezonie musimy wrócić do wygrywania. Jeśli muszę porównać

poprzedni sezon do tego, teraz mamy szerszą kadrę, poziom gry się nie zmienił,

wszyscy gracze są świetni i mam do nich zaufanie.

 

Powtórki boiskowe?

- Nie mówiłem o powtórkach, ale o technologii. Chcieliśmy wiedzieć czy piłka

przekracza linię bramkową i z dzisiejszą technologią możemy to zrobić. Ostatni

mecz udowodnił ważną rzecz. Jeśli w tenisie można wiedzieć czy piłka jest w boisku

czy nie, dlaczego w piłce nożnej nie można wiedzieć czy jest karny czy nie? To

byłoby ważne, aby uniknąć polemiki przez 14 dni.

 

De Sanctis i Maicon mają dwie różne opinie na temat Juve. Rozmawiałeś ze

swoimi graczami czego mają się trzymać, jeśli chodzi o sędziego?

- Słowa Maicona nie są sprzeczne ze słowami Morgana. Mogą mieć dwie różne

opinie. Maicon mówi po prostu, aby iść dalej, szanując sędziego. Pokazaliśmy to już,

zarówno w Manchesterze jak i w Turynie, z wielkimi powrotami po stratach zespół

udowodnił, że jest w stanie pokonać wszystkich [Garcia koryguje wypowiedź - dod.

red.]... nie, pokonać meczowe epizody.
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Dlaczego jesteś pewien, że Roma może zdobyć mistrzostwo?

- Bo mam swoje powody, jesteście inteligentni, wiecie już wszystko. Dziękuję

bardzo.

 

Autor: abruzzi
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